
Forældrerådsmøde  
16.januar 2025 fra kl 17-19   
Faste punkter:  
Spisning hver gang, fra kl. 17:00 – 17:30  
• Valg af ordstyrer & referent  
• Valg af tidtager  
• Nyt fra Rumraketten & Opfølgning fra sidst V. Ilir  
• Samarbejde med klub og Thomas.   
• Økonomisk handleplan og status.  
• Referater på hjemmeside fremadrettet  
• Opfølgning på tilsynsdialog 22.november. (Børnesundhedsprofilen)  
• Status på børnemiljøvurdering  
• Spørgeskema fra æblekassen og online version til KKFO. (Thomas & Tanja)   
• Opsplitning af Harrestrup Å og Proces (Heri elevtal)   
• Nyt fra Rumraketten, og som ikke er opfølgning fra sidst.  
• Mangfoldige arbejdsfællesskaber  
•   
• Nyt fra forældrerepræsentanterne  
• Nyt omkring skole & KKFO-samarbejdet  
• Nyt til & fra skolebestyrelsen  
  
Punkter aftalt ud fra KKFO Årshjul i samarbejde med forældrerådet   
• Planlægning af opstart af forårsbørn  
• Evaluering af Juleklip   
  
Referat noteres herunder:   
Tilstede: Alle repræsenteret.  
Afbud:   
  
• Nyt fra Rumraketten & Opfølgning fra sidst V. Ilir  
• Samarbejde med klub og Thomas.  
Thomas fra KKFO tænker vores rollespil ind som en overgang til klubben. Vi arbejder videre med tankesættet.  
• Økonomisk handleplan og status.  
Vi får tildelt:  
-Midler overgangspædagoger fra børnehave til KKFO`en  
Det bliver vores børnehaveklasses SS-pædagoger der tager sig af den del.  
Karina M. Karina D. Andrea. H, i et samarbejde med Thomas som pædagog med ledelsesfunktion.   
-Vi varetager også det sproglige arbejde med de mindre klasser BHK-1kl.  
Her vil vores sprogkoordinator Rikke varetage sprogindsatsen, sammen med personale i SS i BHK.  
-Vi mister vores fritidspædagogiske pulje. Den skal modregnes i vores budget. Budgettet vi mister fra den 

fritidspædagogiske pulje pr 31.december 2025.  
  
-Fra august 2025 kommer vores BHK muligvis til at få fri kl.12.00 hver dag.  
Vi får derfor et langt større økonomisk råderum, da vi får flere penge tilført KKFO`en for den udvidede åbningstid.  

Vi regner med at få en pulje fra skolen, inklusive den pulje KKFO`en har fået tildelt fra skolen for 

overgangspædagog skal være med til også at dække den udvide åbningstid, samtidig med at KKFO`en i egen 

pladspris budget får et tilskud for de kortere skoledage fra august.  
KKFO`en går stadigvæk fra midt april til at modtage forårsbørn. Det vil være differentierede og kortere skoledage 

for alle børn fra BHK til 3.årgang fra næste skoleår.   
  
-Organisatorisk skal KKFO`en lave om i sin struktur for at imødekomme at børnene kommer tidligere.   
-Vi har besluttet at omplacere en medarbejder fra BLÅ KKFO til grøn KKFO, af økonomiske årsager, da vi er 

overtallige og børneantallet er lavt.      
-Rikke pædagog vender gradvist tilbage 20.januar. Hun har lavet en plan med Ilir for optrapning, som løber den 

næstkommende måned til hun går på fuldt skema fra marts.  
-Stærksamarbejdets pædagog skal findes fra marts til 7 april.   
- Referater på hjemmeside fremadrettet  



- Opfølgning på tilsynsdialog 22.november. (Børnesundhedsprofilen)  
Vi lå i de bedste kategorier. “grønne udmærkelser på alle parameter.   
-Vi er dog en enhed med grøn matrikel. Det har gjort at hun ikke har kunne lave to vurderinger. Det betyder at 

vores “karakter” er trukket ned da der skulle findes et gennemsnit.  
-Børnesundhedsprofilen. Det appellerer mere til de ældre børn.   
Det er politisk bestemt at det skal være for de ændre børn.  
Helhedsplanerne vil gerne arbejde tættere om sundheden.   
Thomas tager sundhedsprofilen med i sine overvejelser når vi tænker BMV og Tilsyn.     
• Status på børnemiljøvurdering  
Thomas arbejder videre med BMV`en den 24. januar hvor han kigger på analysedelen.  Thomas sender 

rapporten ud til Tanja og Ilir når den er færdig.  
  
Spørgeskema fra æblekassen og online version til KKFO. (Thomas & Tanja) Forældrerådet særligt Tanja har 

kigget på hvordan vi får involveret flere forældrestemmer i tilsynsdialogen og generel feedback fra forældrene i 

forhold til kvalitet på KKFO`en. Vi har lavet et spørgeskema som udsendes digitalt op til et tilsyn.   
• Vi laver en test inden det bliver sendt ud til forældrene. (Sendes til rep. fra forældrerådet)  
• -Vi indsætter mulighed for at forældre kan komme med en kommentar til hvert spørgsmål. 

“Uddyb hér”   
• -Vi tilføjer et ekstra spørgsmål omkring samarbejdet mellem kkfo og skole. Hér skal der 

konkretiseret et spørgsmål omkring, hvordan forældre oplever sammenhængen i overgangen fra skole til KKFO 

& fra KKFO til skole.  
Opsplitning af Harrestrup Å og Proces (Heri elevtal)  
Fra 1.januar er vi formelt opdelt.  (Administrativt)  
Fra 1.februar kommer der en ny aula. (Søren skoleleder sender info til forældre og personale herom)  
• Nyt fra Rumraketten, og som ikke er opfølgning fra sidst.  
• Mangfoldige børnefællesskaber og betydning for skole & KKFO.  
• Nyt fra forældrerepræsentanterne  
-Intet at bemærke. Bemærkninger som forældrerådet har haft undervejs er tilført i referatet ovenfor.   
• Nyt omkring skole & KKFO-samarbejdet  
-Revideret åbningstid, fælles DSA (Sprogindsats) for de mindste børn fra august. Ledelsen udarbejder 

skoleplan/fritidsplan/fagfordeling i hele næste uge, og på baggrund af medarbejderindflydelse.   
• Nyt til & fra skolebestyrelsen  
-Der bliver kigget på HSF principper og på hvilke der kan overføres til den nye organisering.  
-Møderne handler om opsplitning.  
  
  
Punkter aftalt ud fra KKFO Årshjul i samarbejde med forældrerådet   
• Planlægning af opstart af forårsbørn  
• Evaluering af Juleklip  
EVT:  
Lysopsætning henne ved skolehavne. Der er intet lys og mudret og glat.  
Eventuelle fliser.   
Ilir taler med Christian om en eventuel fælles finansiering. 


